



GRANDS
PRIX CYCLISTES
**DE QUÉBEC
DE MONTRÉAL**
#GPCQM GPCQM.CA

**QUÉBEC 08 SEPT
MONTRÉAL 10 SEPT**
8^e ÉDITION 2017



FRANÇAIS CI-DESSOUS

MEDIA TRAVEL PROPOSAL

Les Grands Prix Cyclistes de Québec et de Montréal (GPCQM) organisation offers travel options to attend and cover the Québec race (September 8th) and the Montréal race (September 10th) gpcqm.ca

ALL INCLUDED PACKAGE – EUROPE

GPCQM offers a special rate of 2600 \$CAD including:

ROUND TRIP FLIGHT (Departure from Paris, France) | Seats are available in the GPCQM charter (TS151) departing Tuesday, September 5th, from Paris-Charles de Gaulle airport (1:25 p.m.), destination Québec City. The return flight departure (TS150) is on Monday, September 11th, from Montréal (6:00 p.m., landing in Paris at 6:45 a.m.).

TRANSPORTATION | The GPCQM organizes transportation from and to the airports, and from Québec City to Montréal, with the WorldTeams (September 9th). Details to be confirmed.

ACCOMMODATIONS | The offer includes accommodation in Québec City, Fairmont Le Château Frontenac (September 5th to 9th) as well as accommodation in Montréal, Delta Montréal (September 9th to 11th).

MEALS | The offer includes all meals from September 5th (dinner) to September 11th (breakfast)..

ROUND TRIP FLIGHT ONLY – EUROPE

GPCQM offers a special rate of 800 \$CAD including:

ROUND TRIP FLIGHT (Departure from Paris, France) | Seats are available in the GPCQM charter (TS151) departing Tuesday, September 5th, from Paris-Charles de Gaulle airport (1:25 p.m.), destination Québec City. The return flight departure (TS150) is on Monday, September 11th, from Montréal (6:00 p.m., landing in Paris at 6:45 a.m.).

TRANSPORTATION | The GPCQM organizes transportation from and to the airports, and from Québec City to Montréal, with the WorldTeams (September 9th). Details to be confirmed.

ACCOMMODATIONS ONLY

The following hotels offer preferential rates to GPCQM accredited medias. Please make your reservation to aratthe@gpcqm.ca before August 1st (limited quantity):

- **Québec – Fairmont Le Château Frontenac |** Rate: 250\$CAD per night (plus applicable taxes)
- **Québec – Hôtel Château Laurier |** Rate: 175\$CAD per night (plus applicable taxes)
- **Montréal – Delta Montréal |** Rate: 225\$CAD per night (plus applicable taxes)

* Add 15% for any reservation after August 1st.

* All packages must be paid upon reservation.

ACCREDITATION >>>

PRESS ROOM >>>

Véronique Lavoie, Head Media Relations, 514 554-2161, vlavoie@gpcqm.ca

Yves Perret, International Press Director, +33 (0)6 07 31 62 72, yves.perret@neuf.fr

OFFRE JOURNALISTIQUE

Des offres sont proposées aux médias pour assister au Grands Prix Cyclistes de Québec (8 septembre) au Grand Prix Cycliste de Montréal (10 septembre) gpcqm.ca

FORFAIT « TOUT INCLUS » – EUROPE

L'organisation vous propose cette offre au coût de 2600\$ CDN

VOL (Départ de Paris, France) | L'offre comprend une place aller-retour dans le charter GPCQM (Vol TS151) qui quittera l'aéroport de Paris-Charles de Gaulle le mardi 5 septembre à 13h25, à destination de Québec. Le retour est prévu le lundi 11 septembre de Montréal (Vol TS150), à 18h (atterrissage à 6h45 à Paris).

TRANSPORT | L'offre comprend les transports des aéroports, ainsi que le transfert de Québec vers Montréal en compagnie des WorldTeams (9 septembre). Détails à confirmer.

HÉBERGEMENT | L'offre comprend l'hébergement à Québec, au Fairmont Le Château Frontenac (5 au 9 septembre), ainsi que l'hébergement à Montréal, au Delta Montréal (9 au 11 septembre).

REPAS | L'offre comprend tous les repas du mardi 5 septembre (souper) au lundi 11 septembre (déjeuner).

FORFAIT « VOL SEULEMENT » – EUROPE

L'organisation vous propose cette offre au coût de 800\$ CDN

VOL (Départ de Paris, France) | L'offre comprend une place aller-retour dans le charter GPCQM (Vol TS151) qui quittera l'aéroport de Paris-Charles de Gaulle le mardi 5 septembre à 13h25, à destination de Québec. Le retour est prévu le lundi 11 septembre de Montréal (Vol TS150), à 18h (atterrissage à 6h45 à Paris).

TRANSPORT | L'offre comprend les transports des aéroports, ainsi que le transfert de Québec vers Montréal en compagnie des WorldTeams (9 septembre). Détails à confirmer.

FORFAIT HÉBERGEMENT

Les hôtels partenaires des GPCQM proposent des tarifs préférentiels aux journalistes accrédités. Nous vous invitons à réserver votre hébergement auprès de aratthe@gpcqm.ca avant le 1^e août (quantité limité):

- Québec – Fairmont Le Château Frontenac | Tarif: 250\$CAD par nuit (taxes en sus)
- Québec – Hôtel Château Laurier | Tarif: 175\$CAD par nuit (taxes en sus)
- Montréal – Delta Montréal | Tarif: 225\$CAD par nuit (taxes en sus)

* Ajoutez 15% au tarif après le 1^e août

* Payable lors de la réservation

SALLE DE PRESSE >>>>

ACCREDITATION >>>>

Véronique Lavoie, responsable des relations médias, 514 554-2161, vlavoie@gpcqm.ca

Yves Perret, directeur de presse internationale, +33 (0)6 07 31 62 72, yves.perret@neuf.fr